
行政许可(行政确认)申请材料真实性保证声明

Statemcnt of Gua l'antee on the Authcnticity of the Info l'luatiou Submitted 

申请事项
Topics to be applicd 

申请人
a)l plicant 

承诺事项
GUflrnntcc 

我(们〉保证z

因企业新建生产设施培jm生产范围，申请变更药品生产许可证

企业名称(或姓名) :和记黄埔医药〈苏州〉有限公司
Nallle: 

身份证号:
| IV 1/ 1/ 1/ 1 /1/1/1/1/1/1/ I! 1 ~ /1/1/1/1 10llumbcr: 

〈如属于企业申请划"/飞 In thc casc of cntcr)l risc all )l lication , 
)l lcasc fìll "/".) 

、，Vc ()lcl'sonality or thc cntcr)ll'Ìsc )guarantcc: 
1 、 本申请遵守国家法律法规规章和有关规定.
Thc ll )l)llication is condllclcd in accordancc with thc national la、v and regnlations in 

involved. 
2、所有资料真实有效，有据可查。
AII thc info l'lllation SlI blllitted in this a)l)l lication is allthentic and dcrivcd fl'olll thc rcliable 

sou J'ce. 
3、申请资料的纸质版与电子版完全一致.
The elect l'onic and )lapc l' version of ll )l)l lication should be identical. 
4、如有虚假，愿意承担相应的法律责任.
8ear thc I'es)lonsibility fo l' all the falschood of thc inforlllation SlIblllitted and will aSSlllllC 

all thc lawfu川 iability.

The sigllatllre IIIUSt be dOlle by hilllself (or hersel!). In the case of signature lIIade by 
the agellt the wriUell certificate ofauthorizatioll ll1l1st be provided 
2. 本在由江苏省食品药品监督管理局制定.

rhis formut is cslablished by Jiangsu Food and DmgAdministration 




